一.产品说明

感谢您选择购买我公司产品。本产品是一款可连接信息App调节者重雾化烧香参数的主动雾化型智能香熏,产品采用超声波雾化片将香蕉精油雾化后喷出,快速散香。 即刻享受着张明、本产品外吸设计圆润来和。在使用本产品制,请认真阅读产品说明书,并妥善保存,以备查阅。

二.产品介绍

二.产品分组 产品参数 产品多数: 信思智能香蕉 型等: IPPM82-26 D(BS) 顾他: 黑色 材质: PP 输入: Type-C 5V-700mA(Max.) 输出: 1.5W(Max.) 电池: 3.7V 700mAh 精油亩: 2个 容雕15m1 敖认晚香时间间隙: 三分钟

倍思 智能香薰 产品说明书 1.指示灯介绍

正常工作:冰蓝色呼吸灯 充电状态:LED绿灯闪烁 充电充满;LED绿色光常亮 参数调节:指示灯闪烁(调节时) 待机状态:指示灯熄灭 关机状态:指示灯熄灭

2.使用介绍 操作指示:

雾量大小: 旋转开关,顺时针旋转增大雾量,逆时针旋转减小雾量 (雾量调到最大或最小后,再次同向旋转则不喷香)

单次喷雾时长:按下开关的同时旋转,顺时针旋转增长时长,逆时针旋转减短时长最 (短时长0.3s,最长时长3秒)

待机: 3分钟内检测到无震动且无蓝牙连接,进入待机模式

待机重启: 检测到震动激活重启; 任意按键操作激活重启

三.配网连接指示

(下载信思APP, 打开手机蓝牙) 1,长按开关2秒,开机。 2,打开低思APP。 3,APP端点击添加设备,添加倍思智能香薰。

注: 开机3分钟内需要连接完成,否则需要重启激活连接。 如连接失败,或无法找到设备,请将设备重启后重试一次。

恢复出厂设置 长按开关键10秒即可重启。 强制重启点击 RESET 按键

扫描下载APP

四.安装说明

五.常见问题

1.加时计处5MPI/ADM2 1.加时计数转底壳、打开底壳、折卸下空精油壶。 2.旋转打开精油壶盖子、保持棉棒不动 3.稍精油壶到推主体按压进去即可(保持精油壶口朝上) 4.旋转盖上底壳

设备不喷香, 如何处理?

设备不廣香,如何处理? 1.请确保各蓄电量是否充足。 2.请查看香薰精油是否充足。 3.查看标样是否因为变形:末和雾化片接触。 4.请连接APP端,查看产品参数是否正常。 5.可通过重启香薰或长按"RESET"重启。

如何购买精油? 1.香熏精油使用完毕后可通过网购平台购买倍思精油补充。 2.由于不同品牌精油的产品成分不同,请添加指定的精油。

设备出雾口出现积油,不喷雾?

致實面每山面取稅組,不吸每 1.出現稅油后可用无纺布或纱布轻轻吸走即可恢复喷雾。 2.使用香薰建议在海新的空气环境内使用,避免落灰堵孔。 3.发现雾化片有残留物的时候不能用卫生纸擦拭,可用无尘纱布轻轻擦拭。

设备旋转调节雾量,设备喷雾无变化? 1.雾量在达到最大值再次旋转增大时,香薰不做喷香反馈,可反方向旋转调节 2.雾量在达到最小值再次旋转减少时,香薰不做喷香反馈,可反方向旋转调节。

设备离线, 如何处理?

1.请确保香薰开机并电量充足。 2.请确保手机打开蓝牙。 3.请确保香薰与手机靠近。

六.温馨提示

八.儘事使不 1.应是使产品处于高温或太阳直晒的环境下。 2.应建使产品放置于不在使产品保持水平的平台上使用。 3.应避免产品放置于不能使产品保持水平的平台上使用。 4.应避免产品处于在坚持太阳报复杂的环境使用。 5.应定期产品外充电错。保持产品电量分足。 6.产品处于但温环等产使用户部出进和环功象。调即时排除、不影响产品使用。 7.香熏带油有轻微熔性性,避免长时间直接皮肤接触和聚落仪表往上。 8.产品外观有高亮弧面工艺,对残留指纹等异物,应使用柔软的布料擦拭干净,以免别 份外观。

七.注意事项

1.本产品不是玩用,禁止儿童使用。
2.本产品内置锂电池,禁止将产品增入火中或随意丢弃,锂电池过热、撞击、进水有起火爆炸风险,请避免产品长期处于复杂环板或高温最粗的环境。
3.产品长时间重有可能导致电池发扬,请保持产品电影充足。
4.请在干净卫生的环境下使用本产品。

5.产品为高分子雾化片雾化香薰,雾化片堵塞请勿用普通纸巾擦拭,应使用无尘布轻





4. Please connect with the APP and check if the product parameters are normal.
5. Restart the aroma device or long press "RESET" to restart.
How to buy essential oil?
1. After using up the aroma essential oil, you can buy a supplementary package of Baseus essential oil on an online shopping platform.
2. As the ingredients of different brands of essential oil are different, please add the designated essential oil.
What to do when the device has oil accumulation at its mist vent and can't spray?
1. In case of oil accumulation, you can absorb oil gently with a piece of non-woven fabric or gauze, and then the spray will be resumed.
2. It is suggested using the essential oil in a fresh air environment to prevent fallen dust from blocking the hole.
3. Do not wipe residues (if any) on the atomizer plate with toilet paper. You can wipe the atomizer plate gently with a piece of dust-free gauze.
What to do when the spray youlume does not change after the rotation adjustment?
1. When the spray volume reaches the maximum, no spraying feedback will be given if you want to increase it again via the rotation in the same direction, at this time, you can rotate in the opposite direction to adjust the spray volume.
How to handle when the device is off line?

3. Please make sure that the aroma device is close to your mobile phone.

6. Tips

1. Avoid placing the product in high temperatures or under direct sunlight as much as possible.

2. Avoid placing the product within the range of a car airbag fully ejected.

3. Avoid placing the product on a surface that cannot keep the product level.

4. Avoid using the product in a dusty or complicated environment.

5. The product should be regularly recharged to maintain sufficient power.

6. The product may accumulate water drops on the surface when it is used in low temperature environments. Please wipe off immediately. It will not affect the normal use.

temperature environments. Please wipe on minimulation or normal use.

7. Essential oil has slight corrosive effects. Please avoid prolonged exposure to the skin and dashboard.

8. The product adopts a high gloss curved surface treatment. Please use a soft cloth to wipe off residual fingerprints and other foreign objects to avoid scratching the surface.

scratching the surface.

7.Caution

1. This product is not a toy, so it is prohibited to be used by children.

2. This product has a built-in lithium battery. It is prohibited to throw it into fire or discard it carelessly. Lithium batteries may cause fire and explode from overheating, getting hit, and coming in contact water, so please avoid placing it in a complex or high-temperature environment for long periods of time.

3. The battery of the product may be damaged if left idle for a long time, so please keep the product sufficiently charged.

4. Rotate an 5.Q&A

Note: 1. Please be careful when opening the lid of the essential oil to avoid spilling and dropping the cotton stick.

2. Install the essential oil container in place (flush with the bottom). Installation Guide for Replacing Empty Essential Oil

LRotate the bottom case clockwise to open and remove the empty essential oil

Baseus Smart Air Freshener User Manual